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mi történt a gyozeler

Lassan már három éve, 
hogy Opitz Barbara | 
megnyerte az X Faktor 
hatodik szériáját. Vajon
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Egy kis kutatómunka után 
kiderült, Opitz Barba

rának havonta tizenöt-húsz 
fellépése is van, korosztá
lyának egyik legsikeresebb 
énekesnője. A Szabolcs- 
Szatmár-Bereg megyében 
született lányért rajonganak 
a tinik, fellépései általában 
telt házasak. „Az X-Faktor 
után célszerű volt Budapes
ten maradnom a lehetőségek 
miatt. Jelenleg egy bérelt la

kásban lakom” -  árulja el az 
énekesnő.

Énektanárnő 
szeretne lenni
Barbi azt mondja, sosincs 
egyedül a fővárosban, mert 
a családtagok és a barátai 
közül valaki mindig mellette 
van. Például Barbinak ké
nyelmes, hogy az édesanyja 
süt-főz,rá, vezeti a háztar
tást, így neki tényleg csak 
azzal kell foglalkoznia, hogy 
jól teljesítsen a színpadon. 
Időnként azért Barbi is be
merészkedik a konyhába, 
szívesen kísérletez. „Az egy
szerű olasz tészták és a piz
zakészítés már elég jól megy. 
De nagyon szerencsésnek 
érzem magam, mert alapve
tően csak a karrieremre kell 
figyelnem. Azzal töltöm az 
időmet, amit szeretek csinál
ni. Magántanulóként végez
tem el a gimnázium utolsó
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MITŐL SZÉP A HAJA?
Barbi hosszú, göndör haja a védjegyévé vált. De mennyi 
időt fordít az ápolására? „Két-három naponta mosom 
meg, és kéthetente teszek rá pakolást, ami olívaolajból, 
kendermagolajból és tejproteinből áll. Korábban deré
kig ért, már alig várom, hogy újra hosszú legyen. Most 
vitamintablettát is szedek, bízom benne, hogy gyorsítja 
a növekedést. Nem érzem terhesnek a hajammal való 
törődést. A családomban egyébként mindenkinek hosz- 
szú haja van" -  mondja az énekesnő.

két évét, mert a tehetség
kutató után sok meghívást 
kaptam különböző rendez
vényekre. Az érettségit letet
tem, ősszel a Kőbányai Zenei 
Stúdió diákja leszek. Ez egy 
nappali tagozatos suli, az 
elvégzése után énekpeda
gógus végzettséget kapok. A 
jövőben énektanárnőként is 
szeretnék dolgozni, mert na
gyon szép feladatnak tartom
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AzX-Faktor^ 
I  színpadán 
L 2016-ban

átadni a tudást másoknak”
- mondja Barbara.

Amikor csak 
teheti, hazamegy
A X-Faktor után Barbi bele
csöppent a felnőttek világá
ba, és a tévéműsor törvény
szerűen kiszakította abból 
a közegből, ahová korábban 
tartozott, de odafigyel arra, 
hogy a Szabolcs megyében 
maradt barátaira is jusson 
ideje. „Amikor csak tehe
tem, hazamegyek. Jólesik 
találkozni azokkal, akik 
a kezdetektől körülöleltek 
a szeretetükkel, hűséges ba
rátok maradtak, szüntelenül 
érdeklődnek és várnak haza.

Szeretek a Túr folyó men
tén sétálgatni: a vadvirágok 
szépsége, illata, a hirtelen 
felbukkanó vadnyuszik, őzi
kék látványa, a horgászok 
nyugalma teljes feltöltődést 
jelent számomra. Jólesik 
elültetni egy palántát, gon
dozni, látni az eredményt, 
szeretek virágot locsolni, 
játszani a kiskutyánkkal, 
a kertben grillezni - ezért és 
sok minden másért is olyan 
jó a szülőföldemen lenni.”

A színpad 
az igazi otthona
Barbi meglepően szűkszavú, 
amikor a magánéletéről és 
a randizási szokásairól kér-



lent dalaimat kortól függet
lenül szereti a közönség, ez 
elégedetté tesz. Legutóbb egy 
számomra kedves zeneszer
ző Szenes Iván korábbi slá
gerének, a Hosszú az a nap 
feldolgozása került a You- 
Tube-ra közös előadásban 
Burai Krisztiánnal. Néhány 
új dalom is készülőben van. 
Az idén bármennyire igye
keztem vigyázni magamra, 
többször megfáztam, ezért is 
kéálekedek egy új szám meg
jelentetésével.”
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DMITRIJJEL 
MÁR NEM 
TARTJA A 
KAPCSOLATOT
Barbi legutóbb Dmitrij 
Gorbunovval szerepelt 
a Meglepetés címlapján -  ez 2017-ben volt. Az ukrán szár
mazású srácot az X-Faktorban ismerte meg, Dmitrij a dön
tőben végül harmadik lett. A műsor után egy darabig még 
tartották a kapcsolatot, de régen beszéltek utoljára. Mint 
megtudtuk, nem haragszanak egymásra, egyszerűen csak 
elsodorta őket egymás mellől az élet.

dezem. Sajnos nem akarja 
elárulni, hogy van-e barátja, 
illetve azt sem, hogy hol szo
kott ismerkedni.
„A szerelmi életem csak rám 
tartozik - mondja határozot
tan. - Szerintem egy énekes 
ne azzal kerüljön be a hírek
be, hogy ki a párja, hanem 
azzal, hogy mennyire szereti 
a közönség. Számomra most 
ez a legfontosabb. Sokan 
írnak, rajzolnak nekem. 
Egy-egy rajongót elviszek 
magammal a fellépésem
re. Olyan is előfordul, hogy 
megosztom a színpadot, ha 
valakinek az a vágya, hogy 
közönség előtt táncolhasson 
a dalaimra. Én is imádok 
színpadon szerepelni, ott 
tudok igazán kibontakozni. 
Szerencsére az eddig megje-


